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Interpelace ve věci nedostatek slibu navýšení
platů zdravotních sester

vloženo: 10.5.2019, 23.25

Poslanecká sněmovna 9.5.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na nepřítomného
předsedu vlády Andreje Babiše ve věci: Nedodržení slibu navýšení platů zdravotních
sester.

Poslanec Vít Kaňkovský: Dobré odpoledne,  vážený pane místopředsedo,  vážení  členové vlády,  milé
kolegyně, kolegové. Vážený nepřítomný pane premiére, během loňského podzimu, nebo resp. už v jarních
měsících jste opakovaně za vládu vy a zároveň ministr zdravotnictví avizovali, že si uvědomujete personální
krizi ve zdravotnictví, zejména pokud se týká zdravotních sester u lůžka. Opakovaně bylo zmiňováno, že
zdravotním sestrám navýšíte platy, také se mluvilo o výsluhách, hovořilo se také o příspěvku na bydlení.
V  podzimních  měsících  jste  potom  informovali  opakovaně  ve  veřejných  sdělovacích  prostředcích,  že
sestřičkám budou navýšeny tarify, to finální rozhodnutí přišlo 17. prosince, mělo se jednat o 7 %, a dále, že
sestřičky ve směnném provozu dostanou o pět tisíc korun navýšený zvláštní příplatek.

Bohužel po Novém roce pro zdravotní sestřičky přišlo zklamání, protože se od svých managementů nebo od
managementů svých nemocnic dozvěděly, že mnohým nemocnicím nepřišly na toto navýšení dostatečné
finanční prostředky. My jsme toto téma otevírali už tady na plénu, otevírali jsme to v interpelacích, vy, resp.
pan ministr zdravotnictví avizoval, že toto prošetřuje, že se to snad týká pouze dvou krajů, ale informace
z terénu jsou jiné.

Takže já se vás ptám, pane premiére: Řešíte tento problém a existuje šance, že bude v horizontu týdnů
vyřešen,  nebo necháte  zdravotní  sestřičky  na  holičkách s  pocitem velké  frustrace?  Předem děkuji  za
odpověď.


